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America swears by it In the English language, swearing is essential to effective
communication. Whether you want to succeed in business, school, or social circles, a
strong command of vocabulary is absolutely necessary. Just imagine a stranger to our
shores, trying to comprehend the following conversation: John: Mary, would you like to
attend the opera this evening?Mary: F*cking-A. should I wear my black dress?John:
Why the f*ck not?Mary: F*cked if I know-Oh, f*ck I just remembered. It got f*cked up in
the wash.John: Well, f*ck the opera. Let's stay home and f*ck.Mary: Good f*cking
idea."English as a Second F*cking Language (ESF*L) "is the perfect way for nonnative
speakers to learn the basics of swearing. At the same time, it also offers native speakers
a wide variety of twists and new refinements. Page after page, "ESF*L "provides a
smorgasbord of swearing synonyms designed to boost your vocabulary-everything
from the conventional "d*mn "and "sh*t "to a host of more inventive terms that would
make any truck driver blush. And when you're finished reading, our Final F*cking Exam
is the perfect test of your swearing skills. You'll be surprised by how much you've
learned
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清新易懂

-----------------------------
书名亮了

-----------------------------
美国人真无聊╮(╯_╰)╭

-----------------------------
掌握这些也算偷窥一个语言的“精华”了

-----------------------------
长知识！

-----------------------------
I don't really like it

-----------------------------
“Fuck is the mother of all words.”

-----------------------------
即便是G(A)片达人，也有必要一读

-----------------------------



系统化介绍了男女生殖器官、人体排泄物和人类性交活动的相关词汇和词组在实际英文
交流中的运用。编者一定是个小贱人。5星推荐！

-----------------------------
粗话一日速成

-----------------------------
This motherfucker's so fucking hilarious...!

-----------------------------
妙哉哈 作者挺幽默。。。亚马逊还有卖。。。

-----------------------------
新技能√

-----------------------------
Swearing Expressions Encyclopedia, 就是有这么无聊。

-----------------------------
糟糕= =

-----------------------------
被各大作家的语言魅力折服！

-----------------------------
真是有爱的一本书，诙谐，狡黠，学术，严肃。

-----------------------------
WTF! Ha!

-----------------------------
很贱所以力荐



-----------------------------
恩、这本我看的是日语翻译版的，记得是绿皮的，还庆应的TOMOKI同学借我的。有点
用，有点好笑吧||
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书评

哈哈 头一次知道原来还有这种书的存在啊 一不小心又孤陋寡闻了 貌似是纽约的出版社
96年的啊 我觉着咱也应该出一中文版的 把咱正宗伦敦腔@#￥ 京腔
各版方言啥的全整上~~~ 咱就直接点的 让读者朋友们学学怎么用中国话骂人
针对的群体： 外国人 语言学家 文化学者 大中小学语文...  

-----------------------------
也是朋友推荐才买的，很薄一本要62块人民币，在amazon.cn买的，印刷质量也一般，
有点贵，不过书本身还是挺有趣的，没事翻几页，学习dirty英语。How to Swear
Effectively, Explained in Detail with Numerous Examples Taken From Everyday Life。  
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